
 

 

 
 
 
 

 
Notulen Algemene Ledenvergadering d.d. vrijdag 14 oktober 2022 bij “ Ons Erf”  

Aanwezig: Het voltallige bestuur was deze avond aanwezig.  

De presentielijst is getekend door 21 personen. 14 leden hebben zich afgemeld. 

1. Verwelkomen/Opening. 
Voorzitster Wilna Eisink opent de vergadering met een minuut stilte voor de afgelopen 2 jaar 
overleden personen: Gerrit Prins, Leo Lamsdorfer en Anne Ottens, de heer K. Panday 

2. Ingekomen stukken / mededelingen en jubileums.  

Er zijn geen ingekomen stukken. Aan het eind van de vergadering werden Dini Bouwhuis en 

Johanna Preis gehuldigd voor respectievelijk 25 jaar(Mw. Bouwhuis) en 40 jarig lidmaatschap 
(Mw Prijs) 

3. Notulen Algemene Ledenvergadering 25 september 2020. 
Notulen zijn onder dankzegging goedgekeurd. In verband met de coronapandemie hebben we in 
2021 weinig georganiseerd dus ook geen Algemene Ledenvergadering. 
 

a.) In het bestuur is aftredend en herkiesbaar: Ben Huis in’t Veld. Hij wordt door de 
vergadering herkozen. 

 
4. Jaarverslag secretaris 2021. 
Het jaarverslag van de secretaris wordt door Tonny Haverkort voorgelezen. 

 
5. Jaarverslag penningmeester 2021. 

Door penningmeester John Pas worden de financiën aan de vergadering uitgelegd door middel 
van een presentatie op het scherm. 

6. Verslag kascommissie 2021. 
Dick Stegeman en Ronny Kwakkel hebben voor de ALV samen met penningmeester John Pas de 
kascontrole gedaan en deze akkoord verklaard. De penningmeester wordt decharge verleent. 

7. Benoeming kascommissie voor 2022.  
Ronny Kwakkel heeft zich bereidt verklaard in de kascommissie te gaan. Er wordt nog iemand 
gezocht om dat samen te doen. In de vergadering verklaard de heer Kerssies wel in de 
kascommissie zitting te willen nemen.  

8. Vaststellen verschillende zaken.                                                                                     
Beleidszaken: In verband met diverse te houden collecten proberen we collectanten te vinden. 

9. Contributie  
Er wordt besloten om de contributie voor 2023 hetzelfde te houden. Wordt niet verhoogd. In 2024 
wordt de contributie verhoogd naar 52,50 euro. In 2026 wordt hij verhoogt naar 55 euro. 

 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
 
 
 
 
10. Begroting 2023. 

Tonny Haverkort geeft de vergadering uitleg over de kwestie met de collectebussen. Er zal ook 
navraag worden gedaan of er in Deventer ook gecollecteerd kan worden. De heer Kersies wil 
wel collecteren in Hardenberg. 
De begroting wordt verder door de vergadering goedgekeurd. 

 
11.  Rondvraag.  

Er heeft niemand iets voor de rondvraag. 

 
12. Sluiting van de vergadering. 

De Algemene Ledenvergadering wordt onder dankzegging voor ieders inbreng rond 20:40 uur 
gesloten en aansluitend wordt er een bingo georganiseerd. 
 

 


